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ΘΕΜΑ: «Προσέλκυση πτήσεων στον Κρατικό Αερολιμένα Νέας Αγχιάλου»

Κυρία, κύριε Υπουργοί,

Ο Κρατικός Αερολιμένας Νέας Αγχιάλου ξεκίνησε να λειτουργεί το 1991, η δε
ολοκλήρωση του νέου αεροσταθμού 9.000 τ.μ. τον Σεπτέμβριο του 2010 έδωσε ώθηση
στην περαιτέρω ανάπτυξη του αερολιμένα. Έτσι, έγινε κατορθωτό ο Βόλος να διαθέτει
ένα από τα πιο σύγχρονα περιφερειακά αεροδρόμια της χώρας.  Ωστόσο,  κι ενώ θα
σχεδιαζόταν η επέκτασή του κατά τα ακόλουθα χρόνια,  ώστε να εξυπηρετεί τις
αυξανόμενες ανάγκες του, διαπιστώθηκε εφέτος και κατόπιν της παρέλευσης της
θερινής περιόδου ότι επήλθε η απόλυτη ερήμωσή του. Εις επίρρωση της τρέχουσας
εικόνας του εν λόγω Αερολιμένα γλαφυρά την παρουσιάζει κι η Δημοτική Αρχή Νοτίου
Πηλίου ως εξής: «…Έρημο, άδεια και κλειστά γκισέ, κανένας επιβάτης, καμία άφιξη,
μοναδική πτήση για Ηράκλειο η οποία σταματά την ερχόμενη εβδομάδα. Θλιβερή
απαξίωση του αεροδρομίου Κεντρικής Ελλάδος, απόλυτη κατάντια για τον Νομό μας και
ολόκληρη τη Θεσσαλία με δυσμενείς συνέπειες για τον τουρισμό και οικονομική
ανάπτυξη της περιοχής μας».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεστε όπως προβείτε σε πρωτοβουλίες στήριξης υφιστάμενων πτήσεων και
συμπληρωματικά στην προσέλκυση νέων πτήσεων για το έτος 2025, ώστε το
αεροδρόμιο στολίδι της Νέας Αγχιάλου για όλη την Κεντρική Ελλάδα να τύχει συνεχούς
προβολής και εικόνας αντίστοιχης ετέρων πολυσύχναστων Αεροδρομίων της χώρας
μας, βάσει της επιβατικής κίνησης αυτών;

Ο ερωτών Βουλευτής
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